
EORDINOAL’OBJECTIU ÉS QUE LA TEMPORADA VINENT L’ACORD ESTIGUI EN VIGOR I HI PODRIA HAVER UN FORFET CONJUNT AMB PAS-GRAU

Saetde va presentar divendres
passat una oferta preliminar per a
la compra de la majoria de les ac-
cions de l’estació d’Ordino-Arca-
lís, propietat al cent per cent del
comú. Segons van explicar el
cònsol major, Josep Àngel Mor-
tés, i el director de Secnoa (socie-
tat explotadora del camp de neu
d’Ordino-Arcalís), Xabier Ajona,
l’adquisició es faria a través d’una
ampliació de capital que tindria
com a objectiu principal disposar
dels diners necessaris per fer les
inversions recollides al pla direc-
tor de l’estació. 

L’oferta és per la major part del
paquet accionarial, més enllà de
51%, entenent que una part de la
societat encara restaria en mans
del comú d’Ordino. Dins de la va-
riable de l’aportació de capital
que faria Saetde es té en compte
el deute que té Secnoa amb el co-
mú. Les converses, segons els
mateixes fonts, es van iniciar a fi-
nal de la temporada passada i
han derivat en l’oferta preliminar.
El comú, segons Mortés, estudia-
rà la proposta i farà una contrao-
ferta en un termini relativament
breu. La voluntat de les dues
parts és que si l’acord culmina si-
gui de la forma més ràpida possi-
ble, amb l’objectiu que es pugui
iniciar el projecte a partir de la
propera temporada, que s’inicia
al desembre. Aquesta voluntat
comporta que s’ha d’anar ràpid
per poder implementar els canvis
que suposarien. Una de les op-

cions passa perquè ja a partir de
la propera temporada es pugui
oferir un forfet conjunt per es-
quiar a Pas-Grau i a Ordino-Arca-
lís. Un dels temes a resoldre seria,
en cas de forfet conjunt, com
quedaria la relació d’Ordino-Ar-
calís amb Pal-Arinsal dins de la
marca Vallnord.

El pas endavant de Saetde, on
el comú d’Encamp té una partici-

pació aproximada d’un terç, mar-
ca l’inici del nou camí amb el
trencament de Grandvalira i sig-
nificaria que un comú (Encamp)
passaria a ser accionista d’una
estació d’una altra parròquia. El
comú d’Encamp encara no s’ha
manifestat oficialment sobre la
proposta.

UN “PREMI” AL TREBALL

Tant Mortés com Ajona es van
mostrar molt satisfets per l’oferta
ja que demostra “la bona feina fe-
ta” en els últims anys i que ha
permès que l’estació desperti l’in-
terès d’un inversor privat. El còn-
sol major va destacar que l’oferta
la presenti “algú com Joan Vila-
domat perquè no hi ha ningú que
conegui millor que ell el negoci
de la neu a Andorra”. Mortés va
manifestar que “és un premi a la
bona línia de treball que s’ha
mantingut durant els darrers
anys i ara caldrà que el comú es-
tudiï molt acuradament l’oferta
presentada”. El cònsol també va
valorar molt positivament que
“l’oferta estigui lligada a desenvo-
lupar el pla director d’Ordino-Ar-
calís, perquè demostra que la lí-
nia que li vam presentar al poble
és viable amb la capacitat d’a-
treure l’interès d’un inversor de
l’altura de Saetde”. Xabier Ajona
va dir que “ara hem de treballar
molt fort, però amb la satisfacció
del reconeixement a com s’han
fet les coses els últims anys”. 

Una empresa independent va
elaborar una valoració de l’esta-
ció que ha estat la base per a la
presentació de l’oferta. 

RICARD POY

Andorra la Vella

Saetde fa una oferta per comprar
la majoria d’accions d’Arcalís
L’adquisició es faria amb una aportació de capital que serviria per fer les inversions previstes al pla
director de l’estacióSEl comú estudiarà l’oferta, que veu amb bons ulls, i farà una contraproposta en breu
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QUÈ HAN DIT

Josep Àngel Mortés

“L’oferta és un premi 
a la bona línia de treball
dels últims anys i a la
viabilitat de pla director”

CÒNSOL MAJOR D’ORDINO

Xabier Ajona

“Hem de treballar molt
fort i significa que es fa
un reconeixement a la
feina realitzada”

DIRECTOR D’ORDINO-ARCALÍS

La formació socialdemòcrata va
criticar que Govern hagi remès
als partits un “acord institucio-
nal” en què es recull que totes les
formacions es comprometen a
treballar per trobar una sortida a
tres problemàtiques que van

quedar fora del pacte de les com-
petències i transferències. Segons
el conseller general d’SDP, Víctor
Naudi, “que hagin quedat fora te-
mes importants ja demostra que
no serà un bon acord”. El presi-
dent del partit, Jaume Bartumeu,
el va titllar de “nyap” i va dir que
ells “ni compartien ni comparti-
rien el suposat acord institucio-

nal”. Naudi va afirmar que era
“una burla a les institucions”.

Els tres punts que Govern es
compromet a tractar aviat són la
creació de dos plans educatius,
un per a infants de 0 a 2 anys i un
altre per als de 3 a 6. Per Naudi,
“no s’escauen” els plans per a in-
fants tan petits. El segon punt vol
ajudar els joves en risc d’exclusió
social i des d’SDP critiquen que
no es faci directament. Final-
ment, les exempcions de taxes a
les parapúbliques per part dels
comuns són una “incoherència”. 

SDP carrega contra “l’acord
institucional” del Govern

ARNALD SANLLEHY

Andorra la Vella

EANDORRA LA VELLAAPREVEU TRACTAR TRES PUNTS FORA DE LES COMPETÈNCIES
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